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Protokół nr 12/2011 

z odbytej w dniu 30 sierpnia 2011 roku o godz. 12
00 

w Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie 

SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 15 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

otworzyła XII Sesję Rady. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy 13 

radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  

 

Ad. I pkt. 2. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

zapoznała zebranych z porządkiem obrad.  

 

Porządek obrad: 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

III. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

IV. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

1) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów  

2) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów  

3) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowych w formie darowizny 

na rzecz Skarbu Państwa Państwowego Gospodarstwa Leśnego „Lasy Państwowe” 

Nadleśnictwa Narol położonych w miejscowości Chotylub, 

4) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowych w formie darowizny 

na rzecz Skarbu Państwa Państwowego Gospodarstwa Leśnego „Lasy Państwowe” 

Nadleśnictwa Oleszyce położonych w miejscowości Dachnów i Niemstów, 

5) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowych w formie darowizny 

na rzecz Powiatu Lubaczowskiego położonych w miejscowości Cieszanów, 
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6) w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości gruntowych 

oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata na terenie gminy i 

miasta Cieszanów, 

7) w sprawie wprowadzenia zmiany Uchwały nr VI/21/2011 Rady Miejskiej w 

Cieszanowie z dnia 23 lutego 2011 r. w sprawie ustalenia zasad opłatności za 

świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez gminę 

Cieszanów, 

8) w sprawie zmiany uchwały nr IV/5/2011 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia 31-01-

2011 o udzieleniu pomocy finansowej dla Województwa Podkarpackiego na realizację 

zadania publicznego pn. „remont chodników dla pieszych przy drogach wojewódzkich 

na terenie Gminy Cieszanów” w 2011 roku, 

9) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

VII. Wolne wnioski i informacje. 

VIII. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

W momencie głosowania nad porządkiem obrad obecnych było 15 radnych przybył 

rady Pan Zdzisław Kociołek oraz radny Pan Stanisław Myśliwy. 

Pani Stanisława Chomyszyn wobec braku uwag poddała przedstawiony porządek 

obrad pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 15 

radnych, „wstrzymał się” 0 radnych, „przeciw” 0 radny.  

 
Ad. I pkt. 3. 

 

Przewodniczący Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokół XI Sesji, 

był wyłożony do wglądu w biurze Rady, został także przesłany radnym drogą mailową. 

Kolejno zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do protokołu. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż 

protokół XI Sesji Rady Miejskiej został przyjęty, głosami: 15 radnych „za”, 0 radnych 

„wstrzymał się”, „przeciw” 0 radnych. 

 

Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

poinformowała, zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała o złożonej skardze NOVUM Centrum 

Techniki Grzewczej i Sanitarnej - Stanisław Markiewicz z dnia 29 lipca 2011 r. na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów w przedmiocie zaniedbania i nienależytego wykonania 

zadań w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego trybie przetargu 

nieograniczonego na wykonanie zadania inwestycyjnego pn. „Odnawialne źródła energii dla 

Miasta i Gminy Cieszanów – I etap” oraz o złożonej skardze Pana Edwarda Dziaduły – 

radnego Rady Miejskiej w Cieszanowie i członka Komisji Rewizyjnej z dnia 25 czerwca 

2011 r. na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów w przedmiocie niewłaściwej 

gospodarki mieniem komunalnym i zmniejszeniem w związku z tym dochodów własnych 

gminy. 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawiła treść skargi NOVUM Centrum Techniki 

Grzewczej i Sanitarnej - Stanisław Markiewicz – załącznik nr 5 do protokołu. 
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Następnie Pani Stanisława Chomyszyn zapytała Radnych, czy odczytać w całości 

treść skargi złożonej przez Pana Edwarda Dziadułę. Przeprowadzając głosowanie 

Przewodniczący stwierdziła, iż Rada jest „za” odczytaniem całej skargi, w głosowaniu: „za” 

13 radnych, „wstrzymał się” 2 radnych, „przeciw” 0 radny.  

Przewodniczący odczytała treść skargi złożonej przez Pana Edwarda Dziadułę – 

radnego Rady Miejskiej w Cieszanowie i członka Komisji Rewizyjnej z dnia 25 czerwca 

2011 r. na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów w przedmiocie niewłaściwej 

gospodarki mieniem komunalnym i zmniejszeniem w związku z tym dochodów własnych 

gminy – załącznik nr 6 do protokołu. 

Prowadząca obrady Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż 

dyskusja w sprawie złożonych skarg będzie w punkcie „Rozpatrzenie projektów uchwał lub 

zajęcie stanowiska”. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

odczytała odpowiedź Wojewody Podkarpackiego na złożone pismo radnego Pana Edwarda 

Dziaduły dotyczące nieprawidłowości przy dokonywaniu zakupów na rzecz akcji 

przeciwpowodziowej przez Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów – załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Ad. IV. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 

 

1) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Cieszanów,- załącznik nr 9 do protokołu – uchwała nr XII/69/2011. 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Zdzisław Zadworny, który powiedział, 

iż skarga dotyczy ogłoszonego przetargu nieograniczonego na zadanie pn. „Odnawialne 

źródła energii dla Miasta i Gminy Cieszanów - I etap”. Mówca wyjaśnił, iż w prowadzonym 

postępowaniu przetargowym wpłynęło 9 ofert Wykonawców, z czego 7 ofert zostało 

odrzuconych. Pan Stanisław Markiewicz prowadzący działalność gospodarczą pn. NOVUM 

Centrum Techniki Grzewczej i Sanitarnej  Stanisław Markiewicz ul. Wyszyńskiego 2, 38-400 

Krosno wniósł odwołanie do Krajowej Izby Odwoławczej w związku z odrzuceniem jego 

oferty przez Komisję Przetargową. Krajowa Izba Odwoławcza nakazała dokonania 

ponownego badania i oceny ofert. Po ponownym badaniu i ocenie ofert, okazało się iż 

potencjalnym Wykonawcą może zostać Przedsiębiorstwo Usługowo- Produkcyjno- Handlowe 

„OTECH” sp. z o.o. ul. Dukielska 83,  38-300 Gorlice, która była ofertą z najkorzystniejszą 

ceną, a różnica w cenie ofertowej pomiędzy firmą NOVUM, a firmą OTECH wyniosła  

285 828,74 zł. Ponadto mówca powiedział, iż z tą decyzją Pan Stanisław Markiewicz nie 

zgodził się i wniósł skargę do Rady Miejskiej w Cieszanowie na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Cieszanów w przedmiocie zaniedbania i nienależytego wykonania zadań w 

postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego trybie przetargu 

nieograniczonego na wykonanie zadania inwestycyjnego pn. „Odnawialne źródła energii dla 

Miasta i Gminy Cieszanów – I etap”. 

Głos zabrała radny Pan Wojciech Broź, który zapytał jakimi przesłankami kierował się 

projektodawca uchwały przygotowując projekt uchwały z treścią, że skarga złożona przez 
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firmę NOVUM jest bezzasadna. Mówca zaznaczył, iż firma NOVUM w skardze zarzuca 

Burmistrzowi dopuszczenie do ponownego rozpatrzenia oferty odrzucone, które nie 

odwoływały się i tym samym utraciły status wykonawcy. Ponadto zaznaczył, iż nie znalazł 

żadnego orzeczenia, mówiącego, że po wyroku KIO nakazującym ponowne rozpatrzenie ofert 

należy wziąć pod uwagę wszystkie oferty odrzucone.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny przytoczył wyroki KIO wyrok sygn. KIO 

1939/10 z dnia 23 września 2010 roku, oraz wyroki sygn. KIO 2685/10 i KIO 2686/10 

wyraźnie wskazujące, że Zamawiający jest uprawniony do samodzielnego unieważnienia 

pierwotnie podjętej decyzji o wyborze oferty najkorzystniejszej, do dokonania ponownego 

badania ofert oraz wyboru oferty najkorzystniejszej, choćby taki obowiązek nie wynikał z 

wyroku KIO albo sądu powszechnego, a termin na skorzystanie ze środków ochrony prawnej 

upłyną. 

Kolejno radny Pan Wojciech Broź powiedział, iż z pisma skarżącego wynika, że Prezes 

Urzędu Zamówień Publicznych zwrócił się do sądu o unieważnienie umowy, która została 

podpisana z Przedsiębiorstwem Usługowo- Produkcyjno- Handlowym „OTECH”. Zapytał, co 

w przypadku jeżeli taka sytuacja będzie miała miejsce i sąd się przychyli do wniosku.  

Pan Zdzisław Zadworny odnosząc się do pytania powiedział, iż Gmina Cieszanów nie 

otrzymała żadnej takiej informacji od Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych.  

 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 3 radnych.  

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

2) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 

Cieszanów,- załącznik nr 10 do protokołu – uchwała nr XII/70/2011. 

 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn zapytała Radę, czy odczytać w 

całości treść uzasadnienia do skargi złożonej przez Pana Edwarda Dziadułę. Przeprowadzając 

głosowanie Przewodniczący stwierdziła, iż Rada jest „za” odczytaniem całego uzasadnienia, 

w głosowaniu: „za” 10 radnych, „wstrzymał się” 0 radnych, „przeciw” 5 radnych.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 

odczytał uzasadnienie do powyższego projektu uchwały. 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który 

powiedział, że w lipcu 2010 r. w Urzędzie Miasta i Gminy Cieszanów została 

przeprowadzona kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, która sprawdzała 

całość funkcjonowania urzędu, w tym także sprawdzała gospodarowanie mieniem i nie 

wykazała żadnych uchybień. Kolejno mówca odnosząc się do zarzutów zawartych w 

skardze Pana Edwarda Dziaduły powiedział, iż nieprawdą jest, iż Pan Jerzy Zadworny – brat 

Burmistrza pobiera 50 tys. zł dopłat z gruntów dzierżawionych od gminy, tylko w 2010 roku 

otrzymał 25 tys. zł dopłat, gdzie dopłaty w ubiegłym roku były podwyższone. Ponadto 

odnosząc się do zarzutu braku zgody zebrania wiejskiego na wydzierżawienie 10 ha 

pastwisk w Nowym Siole Burmistrz powiedział, iż w 2004 r. została podjęta uchwała przez 

mieszkańców Nowego Sioło na wydzierżawienie tego gruntu. Kolejno mówca zaznaczyła, 

iż umowy na dzierżawy, o których mowa w skardze tj. umowa z Panem Jerzym Zadwornym 

i z Panią Katarzyną Janowską zostały podpisane, gdy Burmistrzem był Pan Edward 

Dziaduła. Zaznaczył również, że gmina nie jest w stanie wyliczyć danych, o które w 

interpelacjach prosi radny Pan Edward Dziaduła, gdyż są one niepoliczalne, takich danych 

nie wyliczył także Ośrodek Doradztwa Rolniczego. Kontynuując Pan Burmistrz stwierdził, 

iż Gmina Cieszanów była pierwszą gminą, która skorzystała z dopłat. Ponadto odnosząc się 
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do sprawy Pana Roberta Siwiec, którego interesowała dzierżawa pastwiska mówca 

powiedział, że wszystkie umowy zawierane na okres powyżej 3 lat zgodnie z ustawą o 

gospodarce nieruchomościami zawierane są w drodze przetargu, a pozytywna opinia 

zebrania wiejskiego nie gwarantuje wygranej w przetargu, a tym bardziej nie można 

uchwałą przeznaczyć do dzierżawy gruntu konkretnej osobie. 

Głos zabrał radny Pan Edward Dziaduła, który powiedział, że jeżeli w marcu odpowiedź 

na interpelację byłaby udzielona to tematu dzisiaj by nie było. Podkreślił, iż w uzasadnieniu 

do powyższej uchwały nie udzielono odpowiedzi na pytania z interpelacji. Odnosząc się do 

dzierżawy 20 ha pastwisk przez Pana Jerzego Zadowrnego mówca powiedział, iż umowa na 

dzierżawę została zawarta w okresie kiedy Burmistrzem był Pan Edward Dziaduła, jednak z 

kserokopii umów Pana Jerzego Zadwornego wynika, że pierwsza umowa na dzierżawę nie 

została przedłużona, tylko została podpisana 2 września 2003 roku następna umowa po 

upływie 1 roku, która była dwukrotnie przedłużana. Ponadto radny zapytał o różnicę w 

sposobach naliczania opłat za dzierżawę, gdyż jednym rolnikom dzierżawa liczona jest w 

mierniku zbożowym, a innym w złotych. Kolejno radny zaznaczył, iż jest to ostatnia 

interpelacja w tej sprawie.  

Odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż 

rolnikom którzy w przetargu brali udział jako jedyni i inna osoba nie zgłosiła się do 

przetargu, opłata naliczana jest w  mierniku zbożowym zgodnie z uchwałą Rady, natomiast 

rolnicy którzy brali udział w przetargach, w których była większa liczba osób chętnych sami 

wylicytowali stawki za dzierżawę. 

Kolejno radny Pan Edward Dziaduła odnosząc się do projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich 

wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata na terenie gminy i miasta Cieszanów 

powiedział, iż Rada pozbywa się swoich kompetencji ustawowych. 

Głos w temacie zabrał również radny Pan Ryszard Wilusz, który odnosząc się do tematu 

dzierżaw gminnych gruntów przez rolników oraz kontroli wydatków poniesionych na  

przeprowadzenie akcji przeciwpowodziowej w maju 2010 r. powiedział, iż radnemu Panu 

Edwardowi Dziadule nie chodzi o dobro mieszkańców gminy. 

 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 11 radnych, „przeciw” – 1 radny, „wstrzymał się” – 3 radnych.  

 

Przewodniczący ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie w obradach uczestniczy 14 radnych, salę obrad opuścił rady Pan Stanisław 

Myśliwy. 

 

Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

3) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowych w formie 

darowizny na rzecz Skarbu Państwa Państwowego Gospodarstwa Leśnego „Lasy 

Państwowe” Nadleśnictwa Narol położonych w miejscowości Chotylub, - załącznik 

nr 11 do protokołu – uchwała nr XII/71/2011 

 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż został złożony wniosek przez 

Nadleśnictwo Narol o przekazanie w formie darowizny nieruchomości stanowiącej własność 

gminy Cieszanów położonej w miejscowości Chotylub z przeznaczeniem pod drogę z 

ustanowioną notarialnie służebnością przejazdu. Dodał, iż mieszkańcy Chotylubie podczas 

zebrania wiejskiego wyrazili zgodę na przekazanie tej nieruchomości.  
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Opinia Komisji  Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego była pozytywna. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i 

stwierdziła, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radny, 

„wstrzymał się” – 0 radny.  

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

4) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowych w formie 

darowizny na rzecz Skarbu Państwa Państwowego Gospodarstwa Leśnego „Lasy 

Państwowe” Nadleśnictwa Oleszyce położonych w miejscowości Dachnów i 

Niemstów, - załącznik nr 12 do protokołu – uchwała nr XII/72/2011. 

 

Głosowało 15 radnych, rady Pan Stanisław Myśliwy powrócił na salę obrad. 

Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż nastąpił błąd techniczny i we 

wcześniejszej uchwale nie został dopisany jeden numer działki, w związku z powyższym 

uchwała z poprzedniej sesji zostaje uchylona, a powyższy projekt uchwały zawiera już 

wszystkie numery nieruchomości. Mówca zaznaczył, iż mieszkańcy Dachnowa na zebraniu 

wiejskim wyrazili zgodę na przekazanie nieruchomości wskazanych w projekcie uchwały.   

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji  Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię. 

 

Następnie Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż 

został on przyjęty głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radny, „wstrzymał się” – 0 

radny.  

 

Kolejno Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

5) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowych w formie 

darowizny na rzecz Powiatu Lubaczowskiego położonych w miejscowości 

Cieszanów,- załącznik nr 13 do protokołu – uchwała nr XII/73/2011. 

 

Zabierając głos Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny powiedział, iż powyższy projekt 

uchwały związany jest z uregulowaniem spraw majątkowych pomiędzy poszczególnymi 

zarządcami dróg. Dodał, iż projekt uchwały dotyczy ulicy Witosa ora ulicy Armii Krajowej, 

które są drogami powiatowymi jednak działka pod tymi drogami jest własnością gminy i aby 

powiat mógł prawnie zarządzać drogami, gmina musi przekazać nieruchomości do powiatu.   

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji  Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i otrzymał pozytywną opinię.  

W głosowaniu uczestniczy 14 radnych, salę obrad opuścił rady Pan Zdzisław Kociołek. 

Następnie Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż 

został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radny, „wstrzymał się” – 0 

radny. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

6) w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości gruntowych 

oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata na terenie gminy i 

miasta Cieszanów,- załącznik nr 14 do protokołu – uchwała nr XII/74/2011. 

 



7 

 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn zapytała Radę, czy odczytać w 

całości treść uchwały. Przeprowadzając głosowanie Przewodniczący stwierdziła, iż Rada jest 

„przeciw” odczytaniu całej treści uchwały, w głosowaniu: „za” 0 radnych, „wstrzymał się” 0 

radnych, „przeciw” 14 radnych.  

 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który 

powiedział, iż powyższy projekt uchwały określa uprawnienia burmistrza w zakresie  

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych, ich wydzierżawiania, 

wynajmowania lub użyczenia na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 

nieoznaczony oraz zawierania kolejnych umów. 

Kolejno Radny Pan Wojciech Broź odnosząc się do projektu uchwały powiedział, iż nie 

ma żadnej kolizji, aby to Rada decydowała o mieniu gminnym. Dodał, iż Rada powinna 

decydować o dzierżawie majątku gminnego na okres powyżej trzech lat oraz o dzierżawie lub 

sprzedaży majątku o dużej wartości. Ponadto mówca odnosząc się do uzasadnienia do 

projektu uchwały powiedział, iż sformułowanie, iż należy opracować ujednolicone zasady 

precyzyjnie określające uprawnienia burmistrza jest nietrafne, gdyż nie ma takiego przepisu, 

mówiącego o opracowaniu uprawnień burmistrza, gdyż są to uprawnienia rady, która  może te 

uprawniania przekazać burmistrzowi.  

Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, iż do tej pory obowiązuje 

uchwała, która upoważnia burmistrza do dysponowania mieniem gminnym, która jest bardzo 

ogólna, a powyższy projekt uchwały jest bardziej szczegółowy. Kolejno mówca powiedział, 

iż jako organ wykonawczy odpowiada za wykonanie budżetu i corocznie przedstawiana jest 

Radzie informacja o stanie mienia komunalnego. Mówca zaznaczył, iż powyższy projekt 

uchwały jest usprawnieniem pracy urzędu. Zaznaczył, iż jeżeli Rada nie przekaże 

powyższych kompetencji na Burmistrza to wnioskodawca składający podanie np. o dzierżawę 

będzie musiał czekać do sesji, a często bywa, że umowa dzierżawy jest potrzebnym 

dokumentem do wniosku, który rolnik musi uzupełnić w krótkim czasie.  

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 12 radnych, „przeciw” – 3 radnych, „wstrzymał się” – 0 radnych.  

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

7) w sprawie wprowadzenia zmiany Uchwały nr VI/21/2011 Rady Miejskiej w 

Cieszanowie z dnia 23 lutego 2011 r. w sprawie ustalenia zasad opłatności za 

świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez gminę 

Cieszanów, - załącznik nr 15 do protokołu – uchwała nr XII/75/2011. 

 

 

Głos zabrał Burmistrz Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż powyższy projekt 

uchwały wynika z zastrzeżeń, które zostały złożone przez Wydział Nadzoru Prawnego 

Wojewody Podkarpackiego, który zauważył, iż wątpliwość prawną budzi ustalenie 

miesięcznej opłaty za świadczenia przekraczające podstawę programową w Uchwale Nr 

VI/21/2011 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia 23 lutego 2011 r. w sprawie ustalenia zasad 

opłatności za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez gminę 
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Cieszanów. Mówca zaznaczył, że uchwalona na mocy art. 14 ust. 5 ustawy o systemie 

oświaty opłata nie może mieć charakteru stałego i należy opłatę określić godzinowo.  

Radny Pan Jacek Zając złożył wniosek o obniżenie opłaty za świadczenia udzielane 

przez przedszkola publiczne za trzecie dziecko z tej samej rodziny do 1 zł.   

Po wyjaśnieniach Burmistrza, iż obniżka opłaty za świadczenia udzielane przez 

przedszkola publiczne za trzecie dziecko z tej samej rodziny jest o 70% i w tym przypadku 

opłata za godzinę wynosi 0,45 zł, radny wycofał wniosek. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu otrzymał pozytywną 

opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 15 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 0 radnych. 

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

8) w sprawie zmiany uchwały nr IV/5/2011 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia 31-

01-2011 o udzieleniu pomocy finansowej dla Województwa Podkarpackiego na 

realizację zadania publicznego pn. „remont chodników dla pieszych przy drogach 

wojewódzkich na terenie Gminy Cieszanów” w 2011 roku, - załącznik nr 16 do 

protokołu – uchwała nr XII/76/2011.  

 

Pan Zdzisław Zadworny uzasadniając podjęcie powyższego projektu uchwały 

powiedział, iż 30 tys. zł przeznaczone na pomoc finansową dla Województwa 

Podkarpackiego na realizacje zadania „remont chodników dla pieszych przy drogach 

wojewódzkich na terenie Gminy Cieszanów” zostaje przeniesiona na wykonanie 

dokumentacji. Zaznaczył, iż w dokumentacji zostaną zawarte chodniki przy drogach 

wojewódzkich: w Dachnowie po lewej stronie w kierunku Lubaczowa, na ul. Czereśnie, w 

Lublińcu Starym, w Nowym Lublińcu. Zaznaczył, iż jest to budowa nowych chodników.   

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie i stwierdziła, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 1 radnych. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

9) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2011 rok - załącznik nr 17 do 

protokołu – uchwała nr XII/77/2011. 

 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmian do budżetu. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie i stwierdziła, iż 

został on przyjęty głosami: „za” – 14 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał się” – 1 

radnych. 

 

Ad. V. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała, iż od ostatniej sesji 

nie wpłynęła interpelacja.  
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Radny Pan Ryszard Wilusz zawnioskował o przesunięcie ziemi z drogi na osiedlu Armii 

Krajowej, która przez tą ziemię uległa zwężeniu. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż jest to czynność, którą Zarząd Dróg 

Powiatowych w Lubaczowie może wykonać własnymi siłami i zostanie to zgłoszone.  

Kolejno Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 

odczytała odpowiedzi na zapytania radnego Pana Edwarda Dziaduły dotyczące ilości 

ryczałtowych odbiorców wody oraz wielkości nakładu i kosztu reklamy Rock Festiwalu w 

Cieszanowie, która była umieszczona w Gazecie Wyborczej w dodatku „Wysokie obcasy”. 

Odpowiedzi udzielili Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Cieszanowie Pan Wiesław 

Ciepły  oraz Dyrektor Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie Pan Wojciech Świzdor – 

odpowiedzi stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ad. VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Wobec braku zgłoszonych interpelacji i zapytań Przewodniczący Pani Stanisława 

Chomyszyn przeszła do kolejnego punktu. 

 

Ad. VII. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał sołtys wsi Dachnów Pan Jerzy Zadworny, który odnosząc się do skargi 

radnego Pana Edwarda Działy dotyczącej niewłaściwej gospodarki mieniem komunalnym, w 

której radny porusza temat zawarcia umowy dzierżawy gruntów przez Pana Jerzego 

Zadwornego powiedział, iż dzierżawiony grunt uprawia i nie stoi w kolejce po zapomogi. 

Ponadto zaznaczył, iż podobnych dzierżawców w Gminie jest około stu, a radny przywołuje 

przykład sołtysa Pana Jerzego Zadwornego. 

Kolejno sołtys wsi Gorajec Pan Ludwik Kudyba podziękował za remont drogi na Gorajcu.  

Następnie zostały zgłoszone następujące wnioski: 

1. Sołtys wsi Kowalówka Pan Janusz Weber zgłosił konieczność remontu chodnika w 

Kowalówce. 

2. Przewodniczący Rady Samorządowej Cieszanowa Pan Antoni Tabaczek zgłosił 

następujące tematy: 

 Interwencja w sprawie demolowania znaków drogowych w mieście Cieszanów, 

 Naprawa chodnika w Cieszanowie „koło Bieleckich”, gdyż jest w dwóch 

miejscach załamany, 

 Interwencja w sprawie drogi „na połączkach” od Kosobud,  

  usuniecie znaku „szkoła” na ulicy Kościuszki, 

3. Radny Pan Ryszard Wilusz zgłosił wniosek o usunięcie znaku drogowego koło „żółtej 

szkoły” ograniczającego prędkość, gdyż szkoły w tym miejscu już nie ma.  

4. Radny Pan Stanisław Myśliwy ponowił wniosek o oznakowanie dojazdu do stadionu 

w Dachnowie.  

 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała o propozycji przekazania 

środków z funduszy zgromadzonych przez radnych i sołtysów na organizację gminnych 

dożynek w Dąbrówce. Radni oraz sołtysi wyrazili zgodę na przekazanie środków. 

Kolejno radny Pan Jacek Zając zawnioskował o przeniesienie obrad Rady Miejskiej  

w Cieszanowie do budynku Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie.  

Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż Rada jest „za” 

przeniesieniem obrad Rady Miejskiej w Cieszanowie do budynku Centrum Edukacji 

Ekologicznej w Cieszanowie. 
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Ad. VIII. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pani Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 14 
40

. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 


